



ការរុករកនៅទីជនបទ

មើល ហើយ បើកបរ ជាមួយនិងបទពិសោធន៍ ការចងចាំ នៃពេលវេលារបស់ជីវិត

ជិះទស្សនាតាមជនបទ

ជិះតាមផ្លូវលំ រុករកប្រាសាទ ដកដង្ហើមជាមួយខ្យល់បរិសុត និងភាពរួសរាយរាក់ទាក់នៃស្នាមញញឹមរបស់ប្រជាជនខ្មែរយើង។

ការទស្សនាដោយម៉ូតូ

ជិះជុំវិញទីជនបទដ៏ស្រស់ស្អាតនៃអាណាចក្រខ្មែរ ទស្សនាភូមិនៅតាមវាលស្រែ ដែលមានក្របីដេកក្នុងថ្នកភក់ ហើយនិងបទពិសោធន៍ខ្សែជីវិតប្រជាជនខ្មែរ។

ម៉ូតូជំបូម៉ូតូកង់បី

ទទួលបានបទពិសោធន៍និងភាពស្រស់ស្អាតនៃទីជនបទនិងថាមពលដ៏ពេញលេញ។

ឡានកាម៉ុងកា

មើលហើយធ្វើបន្ថែមនូវសភាពរឹងមាំណាស់នៃទីជនបទរបស់ប្រទេសកម្ពុជា ឡានកាម៉ុងកា គឺជាមធ្យោបាយដ៏អស្ចារ្យក្នុងការធ្វើដំណើរទៅកាន់ទីជនបទហើយនិងការរុករកនៃដៃដៃមធ្យោបាយមួយចំនួនមិនអាចទៅបាន។

ទេសចរ តាមទូក

រីករាយនូវការរុករក តាមទន្លេ និងរៀនអំពីការរស់នៅរបស់ប្រជាជនក្នុងតំបន់ទន្លេ មានភូមិអណ្តែតទឹកជាច្រើនដែលអាចទស្សនាបានដូចជា មេព្រៃ កំពង់ភ្នំ និង កំពង់ក្តាំង។

ការទស្សនា ជម្រកបក្សី នៅព្រែកទាល់

ព្រែកទាល់គឺជាតំបន់ជីវមណ្ឌលមួយក្នុងចំណោមជីវមណ្ឌលទាំងបីដែលស្ថិតនៅលើបឹងទន្លេសាប ហើយទីនេះគឺជាការភ្ញាក់ផ្អើលមួយក្នុងការទស្សនាជម្រកសត្វដ៏មានតម្លៃ និងចម្លែកត្រង់ត្រឹមតែពានាក់ប៉ុណ្ណោះ។



ឧទ្ធចក្ខុវិស័យ

ពិតជាភ្នាក់ងារដែលជាមួយមាត្រដ្ឋានដ៏ធំសម្លៀកនៃបេតិកភណ្ឌពិភពលោកនៅក្នុងរមណីដ្ឋានអង្គរ ការមើលឃើញ ការភ្នាក់ងាររបស់ប្រាសាទនិង
ទេសភាពនៅពីលើមេឃជាមួយការហោះហើររបស់ឧទ្ធចក្ខុវិស័យ។

ការលេងកូនហ្គោល

បន្ទាប់ពីការមើលទេសភាពនៅក្នុងខេត្តសៀមរាបនិងបេតិកភណ្ឌពិភពលោកនិងរមណីដ្ឋានអង្គរ អ្នកអាចមានពេលក្នុងការសម្រាកហើយលេង
វាយកូនហ្គោលនៅកន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាតនៅជុំវិញទីក្រុង។

ការជិះសេះ

ចាប់ពីថ្ងៃរះដល់ថ្ងៃលិច អ្នករៀបចំរួចជាស្រេចក្នុងការធ្វើដំណើរ ទៅកាន់ទីកន្លែងណាមួយ បើមិនដូច្នោះទេអ្នកអាចជិះសេះដើរកាត់ក្នុងភូមិនៅទី
ជនបទ មើលឃើញទេសភាពវាលស្រែ ប្រាសាទបាក់បែក និងការរុករកផ្សេងៗ។

ការផ្សងសំណាងនៅក្នុងព្រៃឧទ្យាន ជិះខ្សែរ៉ឺម៉ក និងឡើងលើដើមឈើ

បទពិសោធន៍ក្នុងការរៀននេះជិះខ្សែរ៉ឺម៉កលំដាប់ពិភពលោកនៅខាងក្នុងនៃបេតិកភណ្ឌពិភពលោករបស់អង្គរយូនេស្កូបានរចនាឧទ្យានបុរាណអង្គរ។អ្នក
អាចចំនាយពេល២ម៉ោងនៅក្នុងព្រៃបុរាណរបស់កម្ពុជានិងបទពិសោធន៍យ៉ាងសុវត្ថិភាព ការអប់រំសម្រាប់គ្រួសារទាំងមូល។

ការរុករកក្នុងព្រៃ

ការរុករកក្នុងព្រៃជ្រៅ ដែលលាក់ទុកនៅក្នុងឧទ្យានជាតិភ្នំគូលែន សិក្សាអំពីតំបន់ ទឹកធ្លាក់ ពពួកសត្វព្រៃ ហើយហែលទឹកលេងនៅភ្នំគូលែន។

មជ្ឈមណ្ឌលមេអំបៅនៅបន្ទាយស្រី

បទពិសោធន៍នៃកាចិញ្ចឹមមេអំបៅការហោះហើរនៅជិតៗដៃហើយបក្សីដែលបានបំពេញនៅវត្តជីវិតដ៏ច្រើនប្រភេទ។

**អ្នកគួរតែចាប់អារម្មណ៍នៅសកម្មណាមួយ តម្រូវការនូវលក្ខណ៍ នៃព័ត៌មាន សូមធ្វើការទាក់ទាញមកទាន់ពួកយើងខ្ញុំបានដឹងផង ពួកយើងខ្ញុំ
រីករាយនឹងផ្តល់នូវចម្លើយនៃសំណួររបស់លោកអ្នក ហើយរក្សានូវការរាក់រង្សាភាពរីករាយរបស់លោកអ្នក។**